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Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
Petra Piitulainen tulee jatkamaan lukion terveydenhoitajana 11.4.2022 alkaen. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto  
 
- 

 

b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
Uusia oireilmoituksia on tullut yläkoulun puolelta luokista 3, 4 ja 63. 
Lukion luokassa nro. 64 on oppilas saanut oireita ja siitä on tullut suullinen ilmoitus. 
Mikäli oppilaan oireet jatkuvat hänelle annetaan oirekysely. 
 
c. Esimiehen tieto  
 
Lukion alakäytävässä on yhdellä oppilaalla ollut oireita. 
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
 
- 
  



3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 
 
Marraskuussa 2021 on tehty oirekysely Tuusulan Hyrylän yläasteen ja lukion 
oppilaille ja henkilökunnalle. Alustavat tulokset on lähetetty puheenjohtaja Riitta 
Katajamaalle ja apulaisrehtori Minna Järvelle helmikuussa. Puheenjohtaja lähettää 
tulokset sisäilmatyöryhmälle. Raportti käsitellään henkilökunnan kanssa sekä 
kunnan sisäilmatyöryhmässä. Lopulliset raportit lisätään kunnan sisäilmatyöryhmän 
internet -sivulle, kun ne on käsitelty ao. ryhmissä. 
 

b.  Korjaukset 
 
- 
 

c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
- 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 
 
- 

  
4. Uudet toimenpiteet  

 
Puheenjohtaja keskustelee tilakeskuksen kanssa olisiko rakennukselle mahdollista 
tehdä esim. kuntotarkastus ennen kuin tiloihin otetaan uusia oppilaita väistötiloihin 
lukion siirtyessä uusiin tiloihin. Kartoitetaan tilanne koska oireita on ollut. 
 

5. Viestintä 
 
Viedään 2021 oirekyselyn lopullinen raportti sisäilmatyöryhmän internet-sivustolle 
kun se on käsitelty henkilökunnan kanssa sekä käsitelty kunnan 
sisäilmatyöryhmässä. 
  

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 

Seuraava kokous 12.9.2022 klo. 14-15 


